
INFORMACJA 

O POWIATOWYM URZĘDZIE PRACY W KUTNIE 

W JĘZYKU ŁATWYM DO CZYTANIA- ETR  

(EASY TO READ) 

Adres 

Powiatowy Urząd Pracy w Kutnie, w skrócie PUP znajduje się przy ulicy 

Kardynała Stefana Wyszyńskiego 11 w Kutnie.  

Czym zajmuje się urząd? 

Pomagamy osobom zarejestrowanym w naszym urzędzie w znalezieniu 

pracy.  

Osoby poszukujące zatrudnienia mogą zarejestrować się jako osoby 

bezrobotne lub poszukujące pracy. 

Osobom bezrobotnym możemy pomóc w znalezieniu pracy w różny 

sposób:  

• poprzez odbycie stażu u pracodawcy, 

• poprzez skierowanie do pracy, 

• poprzez skierowanie na szkolenie indywidualne we wskazanym 

przez siebie kierunku, 

• poprzez przyznanie jednorazowych środków na rozpoczęcie 

działalności gospodarczej,  

• poprzez przyznanie bonu na zasiedlenie - dotyczy osób do 30 roku 

życia, 

• poprzez sfinansowanie studiów podyplomowych, 

• poprzez przyznanie stypendiów na kontynuowanie nauki. 

Pomagamy również pracodawcom w znalezieniu pracowników. 



Pracodawca może w naszym urzędzie: 

• złożyć ofertę pracy w celu pozyskania nowych pracowników, 

• skorzystać z dofinansowania na utworzenie stanowiska pracy 

w ramach doposażenia lub wyposażenia stanowiska pracy dla 

skierowanej osoby bezrobotnej,  

• skorzystać z refundacji części kosztów poniesionych z tytułu 

opłacanego wynagrodzenia oraz składek na ubezpieczenie 

społeczne w związku z zatrudnieniem osoby bezrobotnej 

skierowanej do pracy przez urząd, 

• skorzystać ze środków Krajowego Funduszu Szkoleniowego 

przeznaczonych na szkolenia pracodawców i ich pracowników. 

Pomoc Powiatowego Urzędu Pracy jest bezpłatna. 

Kontakt z pracownikami urzędu:  

Zapraszamy Was do Powiatowego Urzędu 

Pracy w Kutnie od poniedziałku do piątku 

w godzinach 9:00 do 15:00. 

Jeśli chcesz się z nami skontaktować telefonicznie to zadzwoń pod 

numer: 24 355 70 50 lub wyślij wiadomość sms na numer 669 101 427. 

Możesz również napisać do nas pismo i wysłać je: 

1. na adres pocztowy: Powiatowy Urząd Pracy w Kutnie ul. Kardynała 

Stefana Wyszyńskiego 11 99-300 Kutno, 

2. na adres e mail: loku@praca.gov.pl, 

3. za pośrednictwem elektronicznej platformy ePUAP, 

4. za pośrednictwem formularza na stronie internetowej praca.gov.pl. 

Wszelkie dokumenty można złożyć osobiście w godzinach od 9:00 do 

15:00 w Sekretariacie urzędu. 

mailto:loku@praca.gov.pl
https://epuap.gov.pl/wps/portal/strefa-klienta
https://www.praca.gov.pl/eurzad/logowanie/wybor-logowania#/panelOgolny


Udogodnienia dla osób niepełnosprawnych 

Budynek urzędu jest częściowo przystosowany do potrzeb osób 

niepełnosprawnych: 

- posiada specjalny podjazd umożliwiający dostanie się do budynku 

osobom poruszającym się na wózku inwalidzkim 

 

- wewnątrz budynku, na parterze zostały zamontowane szerokie 

drzwi umożliwiające swobodny przejazd wózkiem inwalidzkim, 

w ww. drzwiach na podłodze nie ma zamontowanych progów 

blokujących; 



 

- Powiatowy Urząd Pracy w Kutnie posiada jedno miejsce 

parkingowe dla osób niepełnosprawnych przed budynkiem urzędu. 

 



Obsługa osób poruszających się na wózkach inwalidzkich odbywa się na 

parterze urzędu. W budynku urzędu brak jest windy. 

Osoba niewidząca/ niedowidząca ma prawo wstępu do 

budynków urzędu wraz z psem asystującym i psem 

przewodnikiem. Warunkiem skorzystania z uprawnienia 

jest wyposażenie psa w uprzęż oraz posiadanie przez 

osobę niepełnosprawną certyfikatu potwierdzającego 

status psa asystującego i zaświadczenia o wykonaniu 

wymaganych szczepień weterynaryjnych. 

W budynku urzędu znajdują się tablice tyflograficzne oraz tabliczki  

z oznaczeniami w alfabecie brajla. 

Osoby głuche lub niedosłyszące podczas 

wizyty w urzędzie mogą skorzystać  

z videorozmowy z konsultantem Zielonej 

Linii, który zna język migowy i będzie 

tłumaczył rozmowę. Nie trzeba się 

specjalnie umawiać na wizytę, podczas 

której będzie wykorzystywana videorozmowa z tłumaczem polskiego 

języka migowego. Na parterze znajduje się stanowisko Informacji. 

Wchodząc tam trzeba poinformować pracowników o potrzebie 

skorzystania z tej formy kontaktu. Na przykład można mieć przy sobie 

kartkę z napisem „Chciałbym skorzystać z usługi Wideotłumacza". 

W urzędzie zainstalowano mobilną pętlę indukcyjną. 

Filia Powiatowego Urzędu Pracy w Żychlinie 

Osoby, które mieszkają na terenie gminy Żychlin lub gminy Oporów 

rejestrują się w Filii Powiatowego Urzędu Pracy w Żychlinie. 



Filia Powiatowego Urzędu Pracy w Żychlinie znajduje się przy ulicy 

Barlickiego 15a. 

Kontakt z pracownikami Filii urzędu w Żychlinie: 

Zapraszamy do Filii Powiatowego Urzędu Pracy w Żychlinie od 

poniedziałku do piątku w godzinach od 9:00 do 15:00. 

Można się z nami kontaktować telefonicznie pod numerem 24 351 20 65 

lub poprzez wiadomość sms na numer 669 502 267. 

Z Filią urzędu w Żychlinie można kontaktować się na piśmie: 

1. wysłanym pocztą tradycyjną na adres Filia Powiatowego Urzędu 

Pracy w Żychlinie, ul. Barlickiego 15a,  99-320 Żychlin. 

2. poprzez pocztę elektroniczną: lokuzy@praca.gov.pl,    

3. za pośrednictwem elektronicznej platformy ePUAP, 

4. za pośrednictwem formularza elektronicznego, dostępnego na 

stronie praca.gov.pl zaopatrzonego podpisem elektronicznym 

weryfikowanym za pomocą ważnego kwalifikowanego certyfikatu. 

Ponadto wszelkie dokumenty można dostarczyć osobiście, 

pozostawiając je w skrzynce podawczej dostępnej w godzinach od 9.00 

do 15.00 w siedzibie Filii urzędu. 

Udogodnienia dla osób niepełnosprawnych 

Do wejścia prowadzi podjazd dla wózków inwalidzkich, wszystkie 

pomieszczenia znajdują się na parterze budynku są dostępne dla osób 

poruszających się na wózku inwalidzkim. 

W budynku znajduje się toaleta dla osób niepełnosprawnych. 

Przed budynkiem wyznaczono jedno miejsce parkingowe dla osób 

niepełnosprawnych. 

mailto:lokuzy@praca.gov.pl
https://epuap.gov.pl/wps/portal/strefa-klienta
https://www.praca.gov.pl/eurzad/logowanie/wybor-logowania#/panelOgolny


Osoba niewidząca/ niedowidząca ma prawo 

wstępu do budynków urzędu wraz z psem 

asystującym lub psem przewodnikiem. 

Warunkiem skorzystania z uprawnienia jest 

wyposażenie psa w uprzęż oraz posiadanie przez 

osobę niepełnosprawną certyfikatu 

potwierdzającego status psa asystującego i zaświadczenia o wykonaniu 

wymaganych szczepień weterynaryjnych. 

W budynku urzędu znajduje się tablica tyflograficzna oraz tabliczki  

z oznaczeniami w alfabecie brajla. 

Osoby głuche lub niedosłyszące podczas 

wizyty w urzędzie mogą skorzystać  

z videorozmowy z konsultantem Zielonej 

Linii, który zna język migowy i będzie 

tłumaczył rozmowę. Nie trzeba się 

specjalnie umawiać na wizytę, podczas 

której będzie wykorzystywana videorozmowa z tłumaczem polskiego 

języka migowego. Na parterze znajduje się stanowisko Informacji. 

Wchodząc tam trzeba poinformować pracowników o potrzebie 

skorzystania z tej formy kontaktu. Na przykład można mieć przy sobie 

kartkę z napisem „Chciałbym skorzystać z usługi Wideotłumacza.  

W urzędzie zainstalowano mobilną pętlę indukcyjną. 
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